
Zápisnica č. 25/2005 
z mimoriadneho rokovania KR STU dňa 28. februára 2005 v Bratislave 
 
Prítomní: Vladimír Báleš, Robert Redhammer, Helena Žideková, Dušan Petráš, 

Karol Jelemenský, František Janíček, Dišan Bakoš, Peter Gál, Jozef 
Sablik, Ľudovít Molnár, Pavel Timár. 

 
Neprítomná:  
 
Program: 
1. Rozdelenie dotácie na rok 2005 
2. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Rozdelenie dotácie (kvestorka Žideková) 
2) Stanovisko k návrhu rozdelenia štátnej dotácie na STU (dekan FEI STU Janíček) 
3) Návrh na udelenie Plakety STU prof. Ing. Viere Medelskej, DrSc. (dekan SvF STU 

Petráš) 
 
Rokovanie uviedol rektor STU Báleš. Fakulty STu mali týždeň času na preštudovanie návrhu 
rozpisu dotácie na rok 2005, na skontrolovanie vstupných údajov a nejasnosti prerokovať 
s kvestorkou STU. Pripomienky bolo potrebné dodať písomne. 
 
K bodu 1 Rozdelenie dotácie (kvestorka Žideková) 
Kvestorka 
Žideková: 

Odpovedala všetkým dekanom fakúlt STU na pripomienky, ktoré doručili 
včas k návrhu rozpisu dotácie. 

  
Dekan Janíček: Podal bližšie vysvetlenie k pripomienkam FEI, ktoré doručil písomne. 

Upozornil, že je potrebné dať pozor na dofinancovanie výskumných 
projektov všetkého druhu hlavne preto, lebo v budúcnosti sa bude klásť 
zvýšený dôraz na vedu a výskum aj pri prideľovaní dotácie. 

Dekan Petráš: • Metodika nápočtu dotácie má svoje chyby, ale tie by nemali byť 
brzdou transferu učiteľov a študentov na STU a bohužiaľ sa tak deje. 

• Na STU musíme mať efektívny nástroj, ktorý bude evidovať všetko – 
projekty, publikačnú činnosť atď. Potom budeme pripravení na 
požiadavky z MŠ SR. 

Rektor Báleš: • Všetky pripomienky zo stany fakúlt STU budú odoslané na MŠ SR 
a budeme žiadať, aby korekcie v dotácii boli zohľadnené koncom roku 
2005. 

• Metodika prideľovania dotácie nesmie brániť mobilitám učiteľov 
a študentov na STU. Existuje tu účinný softvér (KIB) na evidenciu 
projektov a publikačnej činnosti, ale sú veľké rezervy zo strany fakúlt 
v jeho aktualizácii. 

Dekan Bakoš: Spotreba chemikálií a energií je na FCHPT neúmerne vyššia, ako je to na 
iných bežných fakultách. Súčasná úroveň KEN to neodráža. Žiada z úrovne 
STU v tomto smere podniknúť nápravu. 

  
Dekan Na účely zvýšenia KEN navrhuje využiť tlak cez priemyselné zväzy. Na SjF 



Jelemenský: STU majú databázu projektov ako aj publikačnej činnost. 
Dekan Molnár: U týchto databáz je dôležitá komunikácia a spätná väzba a to tu chýba. 
Dekan Gál: Pomohlo by značne aj odstránenie duplicít na STU, čo už viackrát na tomto 

fóre pripomenul. 
Dekan Sablik : Metodiku už má zmysel upravovať len pre budúcoročnú dotáciu. Teraz sa už 

s tým nedá nič dosiahnuť. 
Pror. 
Redhammer: 

Informoval o chronológii zberu údajov, ktoré boli potrebné pre nápočet 
dotácie. Vecné argumenty pre KEN treba uplatniť, lebo len také môžu byť 
uznané. 

 
Úloha KR č. 1/25/2005 
Rektor STU ukladá úlohu dodať konečné stanovisko o nápočte dotácie pre FEI a FIIT STU 
z titulu absolventov. 
Z: Dekani FEI a FIIT STU 
T: streda 2.3.2005 do 9:00 hod. 
 
K bodu 2: Rôzne 
  
Rektor Báleš: • Informoval dekanov fakúlt STU o zmene na mieste zodpovednej 

redaktorky časopisu Spektrum. Doteraz túto funkciu vykonávala Ing. 
Jančušková, od 1.3.2005 to bude vykonávať Ing. Šajbidorová. V prípade 
potreby prosí, aby návrhy na zmeny v redakčnej rade tohto časopisu STU 
boli dodané do 15.3.2005. 

• 1. marca 2005 bude vo veľkej zasadačke R-STU prezentácia firiem, ktoré 
sa prihlásili do verejnej súťaže na dodávku Akademického informačného 
systému. Požiadal, aby sa tejto prezentácie zúčastnili zodpovední 
pracovníci a odborníci zo všetkých fakúlt STU. 

• Požadoval vyjadrenie sa k novele Pracovného poriadku na STU. 
Považuje to za súhlas zo strany tých fakúlt, ktoré neposlali žiadne 
pripomienky. 

Dekan 
Jelemenský: 

Informoval o tom, že projekt AUTOSTUBA je pripravený na prerokovanie 
vo vláde SR. 

Dekan Petráš: Predložil písomný návrh na udelenie Plakety STU prof. Ing. Viere 
Medelskej, DrSc. Ako významnej osobnosti slovenského technického 
školstva i stavebníctva pri príležitosti je významného životného jubilea. 

 
Stanovisko KR č. 1/25/2005 
KR STU súhlasí s predloženým návrhom na rozdelenie dotácie na rok 2005. Prípadné 
nezrovnalosti v dotácii, ktoré opraví MŠ SR budú zohľadnené v úprave dotácie v septembri 
2005. 
 
Stanovisko KR č. 2/25/2005 
KR STU súhlasí s predloženým návrhom na udelenie Plakety STU prof. Ing. Viere 
Medelskej, DrSc. 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
Zápisnicu overil: 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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